
ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rozhanovce dňa 24.01.2024 

 

1. Otvorenie rokovania 

 

Starosta privítal prítomných poslancov. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 

 

 

2. Schválenie programu rokovania, určenie návrhovej komisie a overovateľov 

zápisnice 

 

Starosta vyzval prítomných poslancov na doplnenie programu: bez návrhov. 

Hlasovanie za návrh programu OZ:  

 

Za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrhová komisia: 

Ing. Aneta Nedbalová 

Ing. Milan Tóth 

František Gedra 

Overovatelia zápisnice: 

JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD. .................................................. 

Ing. Jozef Maščák, MBA  .................................................. 

 

Zapisovateľ: 

Mgr. Katarína Pružinská 

 



3. Riešenie ceny energií 

 

Starosta informoval prítomných poslancov  o cenách energií a možností ich riešenia. Čo sa 

týka plynu, obci bol doručený vysoký nedoplatok z dôvodu nevýhodného dodatku  k zmluve, 

ktorý platí do  01/2025. Tento dodatok podpísalo viacero obcí. Musia sa akceptovať ceny ako 

boli vysúťažené pre mikroregión, zaviedli sa šetriace opatrenia ešte v roku 2023. Hlavne na 

zdravotnom stredisku bolo investované do úsporných kotlov a tam je cena pre zraniteľného 

odberateľa. 

Cena za elektrinu – bola vysúťažená a podpísaná Zmluva so Západoslovenskou energetikou 

od 01.7.2024 za výhodnejšie ceny ako doteraz o 50 percent na všetkých meraných odberoch. 

Voda – našli sme vysoký únik vody a aj poruchu na wc na úrade, zrejme to je aj príčinou 

navlhnutých stien a plesní, či vysokej spotreby vody. Celý rozvod na WC bol prehnitý 

a zatekal, prerábame komplet rozvod vody a wc. 

 

Návrh na uznesenie: 

OZ v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

zmien a doplnkov berie na vedomie Správu starostu o riešení ceny energií. 

Hlasovanie: 

Za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

4. 1. úprava programového rozpočtu r. 2024 

 

Starosta uviedol, že poslanci boli vopred oboznámení s pripravovanými zmenami v rozpočte. 

Rozpustila sa položka na kúpu traktora, prostriedky sa použijú na vykrytie iných potrieb. 

O traktor sa budeme uchádzať v dvoch výzvach v priebehu dvoch mesiacov vrátane nového 

vybavenia na zberný dvor. Boli tiež ponížené dotácie. 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Rozhanovciach podľa § 11 ods. 4 písm. zákona č. 369/1990 Z. z. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov schvaľuje 1. Úpravu programového rozpočtu 

r. 2024 podľa predloženého návrhu. 

 

 

 



Hlasovanie: 

Za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

5. Schválenie dotácií z rozpočtu obce 

Starosta predložil na schválenie dotácie, ktoré boli doručené od Klub športu a kultúry  (kde je 

včlenený aj Klub dôchodcov, Detský klub a Klub bežcov) Rímskokatolíckej farnosti 2x, 

Gréckokatolíckej farnosti a Zdravotné služby Rozhanovce s.r.o. 

Starosta uviedol, že navrhovaná dotácie pre Zdravotné služby Rozhanovce s.r.o. sa použije iba 

v prípade meškania platieb zo zdravotných poisťovní, keďže ambulancia je už zisková. 

Prostriedky zostanú zatiaľ na účte obce. 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rozhanovce 

vo výške 5 000 €  pre Zdravotné služby Rozhanovce s.r.o. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh na uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rozhanovce 

vo výške 10 000 € pre OZ Klub športu a kultúry na účel uvedený v bode č. 9 Žiadosti 

o poskytnutie dotácie. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 



Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh na uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rozhanovce 

vo výške 5 000 € (krstiteľnica, Bohostánok) pre Rímsko katolícku farnosť Sedembolestnej 

Panny Márie Rozhanovce na účel uvedený v bode č. 9 Žiadosti o poskytnutie dotácie. 

 

Hlasovanie:  

Za: 8 ( PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  Ing. Jozef Maščák, 

MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Aneta Nedbalová) 

 

Návrh na uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rozhanovce 

vo výške 1 000 € (detský kresťanský tábor )pre Rímsko katolícku farnosť Sedembolestnej 

Panny Márie Rozhanovce na účel uvedený v bode č. 9 Žiadosti o poskytnutie dotácie. 

 

Hlasovanie:  

Za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Návrh na uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rozhanovce 

vo výške 13 000 €  pre Gréckokatolícku Cirkev, farnosť Rozhanovce na účel uvedený v bode 

č. 9 Žiadosti o poskytnutie dotácie. 

 

Hlasovanie:  

Za: 8 ( PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  Ing. Jozef Maščák, 

MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Ing. Aneta Nedbalová) 



6.  Predaj prebytočného majetku – infražiarič na opravu výtlkov 

 

Starosta navrhol odpredaj prebytočného majetku – infražiariča na opravu výtlkov, keďže 

v obci nie je tento stroj rentabilný a zaberá miesto, ktoré sa jeho odpredajom uvoľní na 

garážovanie nového traktora a platí za  neho povinné zmluvné poistenie.  

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov schvaľuje odpredaj prebytočného majetku obce 

– infražiarič na opravu výtlkov. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (Ing. Aneta Nedbalová, PaedDr. Martina Koribská, Jana Verebová, Ing. Marek Rabada,  

Ing. Jozef Maščák, MBA, František Gedra, JUDr. ThLic. Lukáš Sekerák, PhD., Ing. Milan 

Tóth, Ing. Oto Záviš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

7. Dopyty a interpelácie poslancov 

Starosta informoval prítomných poslancov o probléme s únikom vody na Obecnom úrade, kde 

je za mesiac nameraná spotreba na vodomere VVS cez 40 m ³ vody. Po kontrole z VVS, 

výmene vodomera a následnom dohľadaní miesta úniku sa našlo predpokladané miesto úniku, 

kde bolo ale potrebné rozbiť WC dámske aj pánske. To už bolo spomenuté pri energiách. 

Starosta taktiež informoval o zadaní objednávky na nacenenie pokládky asfaltu na ul. 

Školskej a tiež schodišťa pre peších Košická -SNP. Tiež rozšírenie parkoviska pri úrade medi 

úradom a gaštanom, kde je situácia kvôli škôlke neúnosná. Provizórne bola tiež zvedená voda 

z okapov nadzemnou odvodňovacou rúrou. Na jar sa vybuduje drenáž. 

Ing. Maščák pripomenul možnosť riešiť parkovanie pri ZŠ zokruhovaním cesty pri bytovke 

na ul. Školskej. Starosta odporúča, aby sa tým venovala stavebná komisia na svojom 

zasadnutí.  

Starosta informoval poslancov o stave projektu - Verejné WC pri amfiteátri. Stavba by stála 

dosť veľa peňazí, obec sa bude teda uchádzať o výzvu na MRK pre takýto účel.  

Starosta uvádza, že je potrebné rekonštruovať aj rozvodové skrine na verejné osvetlenie, ktoré 

sú zastaralé. Potrebujeme vymeniť dve z troch.  

Ing. Maščák – ďakuje starostovi za zveľadenie Domu smútku. Navrhuje zabezpečiť pre obec 

lodný kontajtner, ktoré by bolo možné využiť na uskladnenie materiálu prípadne garážovanie 

novej techniky. 

Starosta – plánuje sa kúpiť špalíkovač na zberný dvor, traktorovú metlu na zametanie a tiež 

lodný kontajner, ktorý by určite našiel využitie. Rovnako dal opraviť štiepkovač a začína sa 



využívať pri výruboch náletových drevín. Rovnako tak informoval že nové kontajnery na 

zberný dvor z envirofondu v hodnote 34 000 eur prídu v mesiaci marec. 

Škôlka a jej prístavba už tiež je vo finále VO, zmluva s dodávateľom stavby sa podpíše 

čoskoro. Po uzavretí procese VO bude informovať poslancov o ďalšom postupe. 

Ing. Maščák – v rámci kultúrnej komisia navrhuje vystúpenie skupiny Hradišťan, predbežne 

by cena bola 3500 €. Dáva poslancom na zváženie. 

 

Starosta ukončil rokovanie o 18:00 hod. 

 

        Ing. Matúš Adamčík 

                   starosta 


